


[Home](#)
[About Silver Star](#)
[News Center](#)
[Group business](#)
[company culture](#)
[Human Resources](#)
[contact us](#)  
[Group Information](#)
[GROUP NEWS](#)
[group News](#)
[Subsidiary](#)
[Media reports](#)
[Back to list](#)

2014  
08月 **In April 2014, Silver Star successfully participated in three exhibitions (Hong Kong, Shenzhen, Guangzhou)**

In the three exhibitions, the major exhibiting models of Silver Star Smart KV8 are the XR510F and XR510G in the XR510 series, the XR210 and XR210C in the XR210 series, the M-H488 in the 290 series, and the M-788A in the 788 series. During the three exhibitions, the Silver Star Smart KV8 was well received by customers. Most of the customers were eager to experience the vacuum effect of the KV8 smart vacuum cleaner. There were several occasions when they were eager to purchase the KV8 smart vacuum cleaner. From the experience feedback of most customers, customers are especially satisfied with our KV8 smart vacuum cleaner. The KV8 Smart Vacuum Cleaner inhales peanut shell-sized trash and covers the entire clean area. Among them, the XR510 series has the highest evaluation. The KV8-XR510 series is our latest and most mature model. Its performance in various aspects has been greatly improved and improved in constant changes.

The customer's love for the Silver Star Smart KV8 is that our company has been working hard to develop the biggest reward for a smart vacuum cleaner. Silver Star Smart KV8 has always been based on the customer experience and focused on designing products that meet customers' greatest needs. I wish KV8 will bring smart technology convenience to more and more customers.

Share the QQ space Sina Weibo Renren Tencent microblogging Douban 1

**About Silver Star**
[group profile](#)
[Message from the](#)
[Chairman](#)
[Group honor](#)
[Silver Star](#)
[Memorabilia](#)
**News Center**
[group News](#)
[Subsidiary dynamics](#)
[Media reports](#)
**Group business**
[Industrial Real Estate](#)
[Industrial Investment](#)
[Technology Business](#)
[Incubator](#)
[Other business](#)
**company culture**
[Social welfare](#)
[Staff life](#)
[Silver Star Idea](#)
[Star Language](#)
[Publications](#)
**Human Resources**
[Talent Concept](#)
[Talent incentive](#)
[Talent development](#)
[Recruitment](#)
**contact us**
[contact us](#)
[E-mail](#)
[OA login](#)



- 首页
- 关于银星
- 新闻中心
- 集团业务
- 企业文化
- 人力资源
- 联系我们

集团资讯  
GROUP NEWS

- 集团新闻
- 子公司动态
- 媒体报道

[返回列表](#)

2014 08月 **2014年4月银星智能参展三场展会（香港、深圳、广州）成功落幕**

此次三场展会中，银星智能KV8主要参展机型有XR510系列中的XR510F、XR510G；XR210系列中的XR210、XR210C；290系列中的M-H488；788系列中的M-788A。三次展会期间，银星智能KV8备受广大客户欢迎，大部分客户争相体验KV8智能吸尘器的吸尘效果，曾几度出现争相购买KV8智能吸尘器的场面。从大部分客户的体验反馈来看，客户对我司KV8智能吸尘器特别满意的就属其吸尘效果。KV8智能吸尘器能吸入花生壳大小的垃圾并能很好的覆盖整个清洁区域。其中对XR510系列评价最高。KV8-XR510系列是我司最新，功能最成熟的机型，其各方面的性能在不断的变革中得到很好的提高与改善。

客户对银星智能KV8的喜欢是我司一直致力研发智能吸尘器最大的奖赏。银星智能KV8一直以客户体验为基础，以设计满足客户最大需求的产品为中心。祝愿KV8能给越来越多的客户带来智能科技的便利。

分享到 [QQ空间](#) [新浪微博](#) [人人网](#) [腾讯微博](#) [豆瓣](#) 1

**关于银星**

- 集团简介
- 董事长致辞
- 集团荣誉
- 银星大事记

**新闻中心**

- 集团新闻
- 子公司动态
- 媒体报道

**集团业务**

- 产业地产
- 实业投资
- 科技企业孵化器
- 其他业务

**企业文化**

- 社会公益
- 员工生活
- 银星理念
- 星语刊物

**人力资源**

- 人才理念
- 人才激励
- 人才发展
- 招贤纳士

**联系我们**

- 联系我们
- 企业邮箱
- OA登录